
 

 

無菌自動洗手烘乾機 Clean hand washer, sterilizer & dryer 

光電／半導體／電子業／食品／藥廠／生化／醫療業設備 

應用與特點 

◎ 洗手機可有效地去除進入無塵無菌區域工作者的手上污染物 
◎ 它使用紅外線光電眼感應方式，不需手部接觸，便可完整地操控整個洗手過程，包括給洗手劑，沖水及瞬間熱 
    風烘乾等動作，熱風空氣經高效率過濾器 (HEPA) 99.99%，0.3μm 過濾 

◎ 洗手機均配置有緊急停止按鈕，與單獨供應清水洗手的動作 

◎ 獨特的計時器與配合指示燈，提供明顯的操作指引，讓工作者在整個洗手過程中，得以遵照執行 
◎ 洗手劑的液面太低時，會有閃爍的警示燈，提醒注意 

Applications and Features 
◎ Hand Washer provides the most effective way of decontaminating the pollutants on the hands of the workers  

 entering the critical clean areas. 

◎ Utilizing touch less reflective infrared sensor, Hand Washer leads workers through complete hand  

    sanitation process, including sanitizer dispensation, tempered water, and instantly heated warm air drying .  

moreover, the warm air is filtrated by HEPA filter with filtration efficiency at 99.99%，0.3μm. 

◎ Hand Washers come standard with an emergency stop button and water only override button. 

◎ The unique hand wash timer and wash timing light monitor the duration of hand washing by using the prominently 

    displaying instructions for workers to follow. 

◎ Illuminated and flashing warning light reminds you of low sanitizer fluid levels. 

  

     
外部尺寸 Outside Dimension W580×D530×H1765 mm 

本體結構 Body Construction 1.5t SUS 不銹鋼板 Stainless Steel 

風車 Blower 1/2HP×1 set 

HEPA 350×250×70 mm，補集效率 Filtration Efficiency 99.99%，0.3μm 

初級濾網 Pre-Filter 445×180×22 mm，鋁框，不織布 Aluminum Frame，Non- Woven Fabric 

風速 Air Velocity 35 m/s以上 

功能 Features 

1、人員接近，洗手機自動開機；當人員離開時，自動開關，可節省能源 
2、所有洗手烘乾過程全自動設定 
3、烘乾時間及溫度，可配合需求而調整設定 
1、For the purpose of energy saving, the Clean hand washer, sterilizer & 

dryer will starts automatically when personnel are closing to it while it will  
stop automatically when personnel are leaving from it consequently. 

2、All the operating procedures of the Clean hand washer, sterilizer & dryer  
have been set being operated automatically. 

3、The drying time and temperature of the warm air can be set to meet  
customer’s requirements truly. 

消耗電力 Power Consumption 1600W 

電源供應 Power Supply AC 1Ø □ 110V □ 220V，50/60Hz 
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功能指示燈
Function indicator lamp

1.人員請靠近洗手機
2.請將雙手伸入洗手台
3.洗手機自動出水：淋濕雙手〈有給皂功能者〉

4.洗手機自動給皂：請搓雙手〈有給皂功能者〉
5.洗手機自動出水：請搓雙手，強化清潔

6.洗手機自動烘乾：請搓雙手，以利烘乾
7.全部行程結束，請伸出雙手，離開洗手機，
   如有需要，請按加強烘乾按鈕
   客服專線 E -mail: d eviser@ms67.hinet.net

TEL: 886-4-22710802
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